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Úvodní slovo předsedy 

 

V roce 2016 se Fakultnímu klubu BION (dále jen BION) povedlo opět uskutečnit již zaběhnuté 

akce jako je Prvák party, Kladenský Majáles, Before school beer, Vánoční večírek BIONu, 

Setkání vedení se studenty a Burza skript. Jako každým rokem jsme se účastnili Dnu otevřených 

dveří na FBMI, Biošrotu, Akce prvák, Pražského Majálesu a spolupořádali jsme Běh míru 

Kladno-Lidice. Díky snížení počtu nočních linek mezi Prahou a Kladnem si můžeme dovolit 

konkurovat Pražským akcím. Na to reagoval Spolek Všestranně Aktivních lidí na FBMI, který 

navrhl a připravil Souboj ročníků na FBMI. 

 

Sportovní výbor uspořádal pro ubytované na Kladně hned několik sportovních turnajů, z nichž 

nejúspěšnější byl volejbal a beerpong. Také jsme se snažili o udržování studentského života na 

ubytovnách a o aktivní komunikaci s vedením ubytoven a řešení všech problémů. Koncem roku 

se nám hromadily stížnosti na hluk na ubytovnách po 22. hodině, které jsme aktivně řešili 

s vedením a ubytovanými. 

 

Dále jsme se zabývali vylepšením kolejní sítě, kterou spravujeme. Nově byly zavedeny kabely 

do všech pokojů na GDM a zřízen virtuální server na Strahově, na který byly přesunuty naše 

weby. Weby byly aktualizovány, modernizovány a graficky vylepšeny. 

 

Koncem roku 2016 došlo ke schválení nových stanov BIONu a vytvoření několika nových  

interních předpisů. 

 

Na závěr bych rád poděkoval všem, kteří Fakultnímu klubu BION pomáhají a podporují ho. 

 

 

 

Bc. Tomáš Pokorný 

Předseda Fakultního klubu BION 
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Organizační údaje o Fakultním klubu BION 

Počet členů Fakultního klubu BION 

Fakultní klub BION v prvním pololetí roku 2016 měl 194 členů. V pololetí druhém měl 

206 členů. 

Představenstvo Fakultního klubu BION 

Představenstvo je nejvyšší orgán v rámci klubu. Jeho pravomoci a povinnosti jsou 

vymezeny stanovami Fakultního klubu BION a stanovami Studentské unie ČVUT. 

Představenstvo se schází na pravidelných schůzích, které jsou veřejné. Členové představenstva 

Fakultního klubu BION si mezi sebou volí Předsedu a Místopředsedu. Obsazení jednotlivých 

pozic v představenstvu pro rok 2016 je uvedeno v následující tabulce: 

 

Příjmení a jméno Post Funkce 

Tomáš Pokorný Zástupce Fakultního klubu BION Předseda 

Martin Jíška Zástupce Fakultního klubu BION Místopředseda 

Petr Knedlík Propagace člen Představenstva 

Ondřej Hladík Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Daniela Šimonková Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Jan Týbl Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

Matouš Hrbek Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

 

Na začátku listopadu proběhy volby do Představenstva. Obsazení jednotlivých pozic 

v představenstvu od 14. 11. 2016 je uvedeno následující tabulce:  

 

Příjmení a jméno Post Funkce 

Tomáš Pokorný Zástupce Fakultního klubu BION Předseda 

David Beneš Zástupce Fakultního klubu BION Místopředseda 

Petr Knedlík Propagace, Hugs for free člen Představenstva 

Ondřej Hladík Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Alžběta Bartošková Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Martin Škopek Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

Daniel Vondra Zástupce koleje GDM člen Představenstva 
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Sportovní výbor Fakultního klubu BION 

Sportovní výbor Fakultního klubu BION se v prvním pololetí roku 2016 skládal ze tří 

členů: Petr Knedlík, Lenka Řezníková a Marek Doseděl. V druhém pololetí roku 2016  

nastoupil Jakub Janč, kterému pomáhá Petr Knedlík a David Beneš. 

 

Spolek Všestranně Aktivních Lidí 

Spolek Všestranně Aktivních Lidí (dále jen SVAL) na Fakultě biomedicínského 

inženýrství je jedním z výborů BIONu. Předsedou SVALu byla Lenka Hanáková, ale její funkci 

v říjnu převzal Marek Tošovský. Díky povedené propagaci akcí a náboru nových členů 

(na fotce) se počet členů v říjnu rozrostl na 33. Členství ve spolku je podmíněno aktivním 

podílením se na činnosti spolku. Členům je nabízeno nulové členství BIONu, ale ne všichni jej 

využívají. SVAL se podílel na organizaci fakultních party (Setkání vedení se studenty a uvítací 

party pro prváky) nebo na Dnu otevřených dveří a Biošrotu. Všechny tyto akce byly úspěšné, 

průběh byl hladký a vedení BIONu do nich nemuselo více zasahovat. SVAL dokonce navrhl 

rozšíření již zaběhlých akcí. Na podzim byla uspořádána akce Soubor ročníků FBMI . Akce se 

dočkala velkého ohlasu a jistě to nebyl poslední ročník. 
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Projekty Fakultního klubu BION 

XI. reprezentační ples Fakulty biomedicínského inženýrství a FK BION 

Již 11. ročník plesu tentokrát na téma James Bond: Casino Royale se uskutečnil 

v kulturním domě naproti naší fakultě. Ples je hlavně pořádán propagační částí fakulty, kdy 

členové BIONu připravují program v malém sále. Malý sál měly na starosti Veronika 

Hoffmannová a Simona Stuchlíková, které oživily program i několika hrami o ceny a  

vystoupením živé kapely. Vrcholem večera bylo půlnoční překvapení, které měl na starosti 

BION. Daniela Šimonková se studenty nacvičila vystoupení James Bond, kterého se zúčastnil 

osobně i děkan fakulty. Ples byl úspěšný a všichni se už těší na další ročník.  
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Kladenský majáles 2016 

Dne 21. 4. 2016 jsme uspořádali naši největší akci, kterou je Kladenský majáles. 

Účelem této akce je navázat na tradici již zavedeného festivalu, oslavit příchod jara a zvýšit 

podvědomí nejenom kladenských občanů o přítomnosti fakulty. Na další propagaci nám 

Audiovizuální centrum vytvořilo povedené video a Petr Knedlík vytvořil nové logo. 

Místo pořádání jsme museli zvolit jiné, jelikož rozlehlost areálu Sletiště byla 

nevyhovující, zvolen byl nový areál FBMI - areál bývalých kasáren. Festivalu se zúčastnilo 

mnoho studentů SŠ a VŠ a zároveň řada lidí z Kladna a okolí. Na akci přišlo okolo 1500 lidí 

během celého dne.  

Hlavním pořadatelem této akce byl Martin Jíška. Po úspěšném předešlém ročníku se 

k nim přidali i další externí subjekty - Starokladno, Klub Nebe, Bubbleology, Avon atd. 

V průběhu odpoledne a večera zahrály kapely Verona, Donaha, Liwid, Dilated, Fiasko, 

Another false story, Jefferson a zazpívala i sama moderátorka Radka Malinová. Doprovodný 

program nejen pro děti obsahoval skákací hrad, kolotoč, laserovou střelnici, slackline, pétanque 

a oddychovou chill-out zónu. 

Akce byla koncipována jako nezisková a zcela zdarma pro širokou veřejnost, proto je 

na místě ještě jednou poděkovat všem, kteří k organizaci akce nějakým způsobem přispěli a 

hlavně všem sponzorům.  
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Běh míru Kladno – Lidice 

V sobotu 18. 6. 2016 pořádala Krajská rada seniorů Středočeského kraje 4. ročník Běhu 

míru Kladno - Lidice a letos podruhé se běh uskutečnil rovněž  pod záštitou děkana Fakulty 

biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze. Běh samotný se běží k uctění památky vypálení 

obce Lidice během 2. světové války. Trasa běhu symbolicky začíná u Kladenského Gymnázia, 

kde byly shromážděny lidické děti a ženy a končí u památníku obětí v Lidicích.  

Děkan FBMI, pan prof. Rosina, požádal BION o pomoc s informováním a 

organizováním studentů účastnících se této akce. Organizování a pomoci se ochotně ujal Ondřej 

Hladík a Petr Knedlík z Představenstva BIONu, který vytvořil krásný plakát. První část studentů 

se účastnila celého běhu, který byl rozdělen na dvě poloviny. Nejprve běželi účastníci 4 km 

manifestačně městem Kladno a následně byl odstartován samotný závod na další 4 km. Druhá 

část studentů běžela jako doprovod handicapovaných dětí ze ZŠ Korálek, pro které byl téměř 3 

km dlouhý úsek nevšedním zážitkem. Na konci běhu položil zástupce BIONu za všechny 

zúčastněné studenty pietní věnec k památníku lidických dětí. Běhu se zúčastnilo více než 160 

běžců. Značnou část z nich tvořili studenti FBMI, z nichž přes 20 studentů běželo s 

handicapovanými dětmi. Navíc se několik studentů vzdalo stipendia uděleného děkanem FBMI 

za účast v běhu a věnovalo svoje stipendium ve prospěch ZŠ Korálek. Vybraná suma byla 

slavnostně předána zástupci Fakulty biomedicínského inženýrství. 
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Vánoční večírek 

Jako každým rokem jsme uspořádali pro členy a přátele BIONu Vánoční večírek. Akci 

měl na starosti Ondřej Hladík, který si kolem sebe vytvořil skupinku dalších pořadatelů. Pro 

místo jsme znovu vybrali pivovar Starokladno, který se nám osvědčil z minulého roku a ze 

spolupráce na mnoha různých akcích. Na vánoční večírek přišlo okolo 120 lidí, převážně členů 

BIONu. Nově jsme si zapůjčili barevná světla a využili tak menšího tanečního prostoru naplno. 

Do programu bylo zařazeno hned několik společenských her. Hledaly se zlatá prasátka, hrála 

se židličkovaná, tancovalo se s balónky a nakonec byla soutěž o nejromantičtější tanec. 
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Charitativní vánoční sbírka 

BION ve spolupráci s univerzitním hokejovým týmem Technika Praha uspořádal před 

Vánoci na Fakultě biomedicínského inženýrství charitativní vánoční sbírku pro Dětský 

rehabilitační stacionář Zvonek na Kladně. Vybrala se spousta hraček, výtvarných potřeb a 

dalších užitečných věcí, které byly předány zástupci Techniky a předsedou BIONu na vánoční 

besídce. Všem přispívajícím za jejich dobrý skutek děkujeme. 

  

 

Správa kolejní sítě 

V roce 2016 jsme se věnovali vylepšení sítě BIONu a obnovu serverů a služeb, které 

nám v roce 2015 přestaly fungovat.  

Na koleji GDM i Sosík byly přidány Access Pointy (AP) od firmy Mikrotik, všechny 

AP byly aktualizovány na jednotnou verzi firmware a byly vytvořeny schémata sítě v aplikaci 

The Dude, která slouží pro monitorování sítě. Obě koleje jsou ale staré budovy, které mají tlusté 

zdi, takže kvalitní pokrytí WiFi signálem je téměř nemožné. 

Přes letní prázdniny došlo ke zřízení virtuálního serveru na Strahově, kam byl postupně 

přesunut web BIONu a WikiBION. Odpadly nám tak starosti o provoz serverů, kterým nikdo 

z nás nerozuměl a byly nespolehlivé. Současné fungování a dostupnost si velice chválíme a 

děkujeme klubu Silicon Hill za pomoc. 

Web WikiBION byl předělán do nového moderního vzhledu, byly smazány některé 

podstránky a byl vytvořen přehlednější seznam předmětů. Výrazně to přispělo k orientaci na 

webu. Web byl také propagován, aby se udržela jeho aktuálnost. Bohužel se to u mnoha 

předmětů nedaří a některé obory tam nic nemají. O tomto problému jsme diskutovali a hledáme 

řešení. 
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Přes prázdniny nám začaly zlobit antény, které zajištovaly páteřní spojení mezi budovou 

GDM a budovou FBMI. Po jednání s Klfree.net (poskytovatel internetu na Kladně) jsme 

realizovali propojení těchto dvou budov optickým kabelem, který kdysi využíval Ko-kos 

(dřívější poskytovatel internetu na budově GDM). Nyní máme několikanásobně rychlejší a 

spolehlivější připojení než přes WiFi antény. 

Na začátku září byla a na ubytovně GDM instalována  kabeláž  na blocích A,B,C a G.  

Při nákupu jsme spolupracovali s klubem Silicon Hill, kteří nám věnovali switche, za což jim 

děkujeme. Nyní je v každém pokoji na GDM dostupné kabelové připojení, což výrazně 

pomohlo k zajištění dostupnosti rychlého internetového připojení každému členovi klubu. 

V roce 2015 byly na koleje zavedeny routery Turris a nový registrační systém KrIStin. 

Nyní jsme ale zjistili, že nemáme správce, který by systém vylepšoval a staral se o jeho chod. 

Měli jsme pár výpadků, které jsme nebyli schopni rychle vyřešit sami. Potřebujeme sehnat 

správce, který by se nám o Turris a KrIStin staral. 
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Další aktivity Fakultního klubu BION 

Snažili jsme se o udržování studentského života na ubytovnách a o aktivní komunikaci 

s vedením ubytoven a řešení všech problémů. Došlo k rekonstrukci a vymalování 

multimediální společenské místnosti na Sosíku a nákup polic do skladu. 

Na začátku nového školního roku se staráme o začlenění prváků do studentského života 

a jejich seznámení se školou. Účastnili jsme se seznamovací akce Biošrot pro nové studenty, 

kde byly prezentovány možnosti volnočasových aktivit na Kladně, studentské organizace a 

spolky na ČVUT. Pro studenty ubytované na koleji pořádáme den před začátkem semestru 

Before school beer. Tato akce se velice osvědčila hlavně u nových studentů, kteří se nad 

místním pivem (pivovar Starokladno) seznámí se spolužáky, ale i staršími kolegy ubytovanými 

na koleji. Další tradiční celouniverzitní akcí, které se účastníme je Akce prvák. Letos jsme ji 

rozšířily na obě budovy. Nejčastěji jsme studenty navigovaly do učeben a připojovali 

k eduroamu. Studenti si našich rad velice váží a akci si pochvalují. Výhradně kolejní akci bylo 

Nakolejení, kde noví studenti byli seznámeni s vedením koleje, s pravidly ubytování a se 

zástupci koleje za BION. Důležitou akcí pro studenty je Burza skript na fakultě, kterou jsme 

spojili s Prvák party, která měla název Bažantobranní. Studenti se zde seznámili s vedením 

fakulty, se studentskými organizacemi a spolky působícími na fakultě  a zažili první 

studentskou party přímo ve vestibulu fakulty, která nesporně přispívá k rodinné atmosféře 

fakulty. 

Vedle výše zmíněných akcí pořádal BION i celou řadu aktivit pro členy, kteří jsou 

ubytování na obou kolejích na Kladně, např. kolejní party, sportovní turnaje či 

filmové večery. Našimi úspěšnými kolejními akcemi byla Halloween party, 

Čert a Mikuláš na Sosíku. Na koleji také probíhalo vaření guláše na Den otevřených dveří na 

FBMI. 
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Na Dnu otevřených dveří na FBMI jsme prezentovali aktivity BIONu, Studentské 

unie ČVUT a možnosti ubytování na Kladně. FBMI jsme rovněž prezentovali v ČVUT zóně 

na Pražském Majálesu, kam vyrazila početná skupinka studentů. Naše expozice zahrnovala 

masáže a cvičení s fyzioterapeuty, měření fyziologických parametrů pacientským monitorem 

s biomedicínskými techniky a zkoušky zraku s optiky. 

Díky Marku Tošovskému, správci ankety, dochází ke zlepšování studentské ankety za 

každý semestr. Zvýšili jsme  propagaci této ankety za účelem navýšení procenta vyplněných 

anketních lístků, zavedli jsme odměny za vyplnění nejen studentům, ale i odměny za nejlépe 

hodnocené vyučující. Chceme motivovat k vyššímu vyplňování ankety. Díky zpětné vazbě od 

studentů se mění i grafická podoba ankety a otázky, které se pokládají. Vedení fakulty se 

výsledky ankety zabývá, proto se snažíme o co největší a nejkvalitnější zpětnou vazbu.  

 

  

Schváleno Představenstvem Fakultního klubu BION dne 20. února 2017 v Kladně. 

 

Bc. Tomáš Pokorný 

Předseda Fakultního klubu BION 

 


